

Møtereferat		<i>Vestfold Skyttersamlag</i>	
		<i>Styremøte II/2019</i>	
Tid (dato, klokkeslett):		11.04.2019, kl 18.30-22.30	Sted: Tom Knudsen
Ordstyrer:	Tom Knudsen	Referent:	Linda Herland
Deltakere:	Tom Knudsen, Jan Engen, Kristin Klopp, Linda Herland, Knut Ove Muldsvor, Madelen Berg og Irene Knudsen Bøe		

Sak	Diskusjon og konklusjon	Ansvarlig	Tidsfrist
Sak 17/2019	<p>Brønnøysundregisteret Registeret er oppdatert med de endringene som ble etter siste valg.</p> <p>Siden Irene Ellefsrød har gått ut av styret, trenger Brønnøysundregisteret en ny kontaktperson. Tom legger inn Linda som ny kontaktperson.</p> <p style="text-align: center;">Sak: Lukket</p>	Tom	30.04.19
Sak 18/2019	<p>Samlagsstevne felt. Evaluering Alle burde starte stevnet på samme hold (samme figur og skytestilling). Stang og felthurtig burde skytes fortløpende etter endt innledende skyting. Det bør lages en mal for hvordan stevnet skal gjennomføres.</p> <p style="text-align: center;">Sak: Lukket</p>	Leder- møte 2	
Sak 19/2019	<p>Oversikt til kasserer for SM felt Gjennomgang av stevneregnskapet for Samlagsstevne felt 2019. Kristin gjør opp med arrangør, Holmestrand & Omegn.</p> <p style="text-align: center;">Sak: Lukket</p>	Kristin	
Sak 20/2019	<p>Viken 1 felt. Evaluering Mye skryt for løypa og gjennomføringen av innledende skyting. Standplass må være vinkelrett på holdet. Man må passe på at figuren er synlig for alle skytterne – sjekk holdet før skyting på stevnedagen. Finaleskytingen drøydte ut. Resultatene kunne med fordel blitt sendt/ringt inn til resultatservice fra det siste holdet, for å kunne komme raskere i gang med finaleskytingen. Evalueringen tas opp på Ledermøte 2. Bruke samme figur på 12 skudd (som på LS) for å få finalene raskere unna.</p> <p>Resultatene ble ringt inn fra siste hold på siste innledende hold. Årsaken til at finalen startet seint var at stang og felthurtig måtte bli ferdig først.</p> <p>Sem foreslår å ha s/s på annen bane enn finalen.</p> <p>Hold 1 var kjent avstand, øvrige innledende var ukjente. Bør ha flere kjente hold på innledende. Bare en skytter hadde 30 treff, og det var gode skyteforhold.</p>		

	Innskytingshold finfelt skapte forsinkelse. Må gjøres mer effektivt. Sak: Lukket		
Sak 21/2019	Økonomi v/kasserer Kristin gikk gjennom akkumulert regnskap for inneværende år. Sak: Lukket		
Sak 22/2019	Status ØM felt grov og fin ØM finfelt blir et meget kostbart mesterskap for samlaget, da man inntil nå har betalt kjøregodtgjørelse, overnatting, representasjonsbidrag samt påmeldingsavgift. I år kom denne regningen på over åtte tusen kroner. Samlagsstyret ønsker å endre godtgjørelsene til kun å utbetale et representasjonsbidrag (kr 150) til deltakerne. Det samme gjelder for ØM grovfelt. Sak: Lukket		
Sak 23/2019	Internstevner 100m Ungdomsutvalget har laget et nytt opplegg for premieringen i forbindelse med internstevnene. De ønsker å ha premiering etter hvert stevne, og premien vil bli delt ut fortløpende etter hvert som lagene har skutt. Det vil også bli en sammenlagtpremie til de beste i hver klasse til slutt. Sak: Lukket		
Sak 24/2019	Uttak lag Viken 15.-16. juni i Drammen, Asker (frist) Laget blir tatt ut på bakgrunn av resultater registrert i DFS pr 3. juni. Skytterne som blir tatt ut skal få snarlig beskjed, slik at de kan forberede seg til stevnet. Skytterne må bekrefte om de ønsker å delta på lagskytingen eller ikke. Sak: Lukket		
Sak 25/2019	Organisasjonsmedalje 11. juni, Nøtterø Lagene må forsøke å motivere flest mulig deltakere til skytingen. Også junior- og rekruttskyttere kan delta, men alle må skyte det samme programmet (5 skudd ligg, 5 skudd kne, 10 skudd grunnlag, 10 skudd omgang). Sak: Lukket		
Sak 26/2019	Samlagsstevne Skogsløp med skyting Sande 6. juni Det er et ønske om at skytingen blir utsatt en uke, slik at man kan trene på dette på pinseleiren og rekruttere flere ungdomsskyttere til dette stevnet. Sak: Lukket		
Sak 27/2019	Pinseleir/ungdomsledersamling 8.-10. juni Årets Pinseleir vil bli arrangert i Styrvoll. Det vil ikke bli arrangert ungdomsledersamling i forbindelse med pinseleiren. Sak: Lukket		
Sak 28/2019	Gavepremier. Viken 1/LS/ØM Kasserer ordner med gavepremier til de ulike Viken 1-stevnene, LS og ØM. Sak: Lukket		
Sak 29/2019	ØM felt 2020 Vestfold Løypa må gås opp og søknad sendes politiet før sommeren. Stolper må settes opp til høsten. Tom forsøker å få med seg samlagets feltinstruktører til jobben med å utarbeide løypa.	Tom	

	<p>Rammer på låven til Sverre G. Løken pr 24.mars: 17 stk. 1m x 4m 8 stk. 1,5m x 2,5m. 4 stk. 1,5m x 5m</p> <p>En ramme var lasket provisorisk. Noen få bør vurderes trukket om.</p> <p style="text-align: right;">Sak: Lukket</p>		
Sak 30/2019	<p>Eventuelt Ombudsmøte: Man vurderer å holde ombudsmøtet på et skytterhus, fremfor på et selskapslokale. Tom undersøker med aktuelle skytterlag.</p> <p>Sem har ikke registrert noe ungdomsutvalg eller ungdomsleder på Mitt DFS; Samlagets ungdomsleder tar kontakt med leder i Sem.</p> <p style="text-align: right;">Sak: Lukket</p>	Tom	Madelen
Sted og dato:	Tjodalyng, 11.04.2019	Signatur:	<i>Linda Herland</i>